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مدیر دفتر مطالعات آب منطقه ای البرز:

بارش های اخیر مشکل کم آبی را حل نمی کند
همزمان با نزدیکی به فرارسیدن سالروز 

ارتحال امام )ره(:
نجفی: البرز برای پذیرایی از 
زائران حرم امام )ره( آماده 

می شود     
2

معاون علمی و فناوری رییس جمهور در انتقاد 
به سیستم دولت:

چرا نتایج تحقیقات در زندگی 
مردم دیده نمی شود!؟

2

در جُنگ شورای شهر کرج اتفاق افتاد؛
برخی با عملکرد خود تعریف 
جدیدی از »شورا« ارائه دادند
4

»دزدان فروشگاه« نخل طلای کن را ربودند

4

سرپرست شرکت شهرك های صنعتی 
استان البرز خبر داد؛

اجرای طرح آمارگیری از 
واحدهای مستقر در شهرك های 

صنعتی استان البرز

2

4

2

ملی پوش البرزی فوتبال:

برای شگفتی 
به روسیه می رویم

پاسخ صریح گزینه اصلی تصدی شهرداری کرج به مخالفان و حاشیه سازان

سریزدی: هیچ حکم قطعی محکومیت کیفری ندارم

3

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود
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خبر

مامور قلابی کمیته امداد در کرج با 20 
میلیارد  ریال سرقت دستگیر شد

رییس پلیس آگاهی البرز از دستگیری مامور قلابی کمیته 
امداد با 45 فقره سرقت خبر داد.

سرهنگ جواد صفایی در نشست خبری ظهر  یکشنبه 30 
اردیبهشت اظهار کرد: با توجه به افزایش سرقت از منازل 
در مناطق مرفه نشین کرج، پیگیری موضوع در دستور کار 

مأموران پلیس آگاهی این  استان قرار گرفت.
شکایت  از  تحقیقات  از  پس  اینکه  اعلام  با  ادامه  در  وی 
سرقت  برای  خاص  شیوه ای  از  سارقان  که  شد  مشخص 
استفاده می کنند، گفت: سارقان فقط فرش، تابلو فرش، طلا 

و جواهرات را سرقت می کردند.
رئیس پلیس آگاهی استان البرز بابیان  اینکه مأموران پلیس 
آگاهی با اقدامات پلیسی توانستند اعضای این باند دو نفره 
از  پس  سارقان  افزود:  کنند،  دستگیر  سرقت  حین  در  را 
شناسایی طعمه های خود، از طریق بالکن و یا منافذی که 
راه ورود به منزل داشت، وارد منزل شده و طلا و جواهرات 

و تابلو فرش ها را به سرقت می بردند.
باند  این  توسط  انجام شده  سرقت های  ریالی  ارزش  وی 
برای  پلیس  گفت:  و  کرد  اعلام  ریال  میلیارد     ۲0 را   
راستا  این  در  می کند.  تلاش  جامعه  امنیت  افزایش حس 
از شهروندان می خواهیم امنیت منازل خود را بالا ببرند و 

حفاظ برای بالکن های خانه خود نصب کنند.
از  دیگری  بخش  در  البرز  استان  آگاهی  پلیس  رئیس 
)ره(  خمینی  امام  امداد  کمیته  قلابی  مأمور  دستگیری 
مسن  زنان  از  فرد  این  گفت:  و  داد  خبر  استان  این  در 

سوءاستفاده می کرد و طلای آن ها را به سرقت می برد.
وی در ادامه بابیان اینکه سارق با استفاده از یک دستگاه 
می پرداخت،  خود  طعمه های  شناسایی  به  پراید  خودرو 
که سارق  بودند  زنان مسن  کرد: طعمه های سارق،  تأکید 
جواهرات  و  طلا  است،  امداد  کمیته  مأمور  اینکه  بهانه  به 

آن ها را می گرفت.
رئیس پلیس آگاهی استان البرز بابیان اینکه متهم تاکنون 
به   45   فقره سرقت اعتراف کرده است، افزود: از افرادی 
که در این رابطه مورد سرقت قرار گرفتند، می خواهیم به 

پلیس آگاهی استان البرز، مراجعه کنند.

سرپرست شرکت شهرك های صنعتی 
استان البرز خبر داد؛

اجرای طرح آمارگیری از واحدهای 
مستقر در شهرك های صنعتی 

استان البرز
سرپرست شرکت شهرك های صنعتی استان البرز از اجرای 
در شهرك  مستقر  واحدهای  و  ها  طرح  از  آمارگیری  طرح 

های صنعتی استان خبر داد.
به گزارش دنیای هوادار؛ جهانگیر شاهمرادی گفت: براساس 
ها  طرح  پروژه،  این  اجراي  برای  شده  بینی  پیش  فرآیند 
داخل  واحدهای  و  ها  »طرح  کلی  دسته  دو  به  واحدها  و 
تحت  اقتصادی  ویژه  مناطق  و  صنعتی  نواحی  شهرك ها، 
صنعتی  های  شهرك  و  کوچک  صنایع  سازمان  مسئولیت 
ایران و »طرح ها و واحدهای واقع در خارج از شهرك ها و 

نواحی صنعتی« تقسیم می شوند. 
و  ها  برای طرح  پروژه  اجرای  اساس  این  بر  داد:  ادامه  وي 
واحدهای خارج شهرك ها و نواحی صنعتی بر عهده سازمان 
و  ها  طرح  برای  و  مربوطه  استان  تجارت  و  معدن  صنعت، 
واحدهای داخل شهرك ها و نواحی صنعتی بر عهده شرکت 

شهرك های صنعتی استان است.
خاطر  البرز  استان  صنعتی  های  شهرك  شرکت  سرپرست 
نشان کرد: هدف از اجراي این طرح ایجاد نظم و انضباط در 
کار اجراي پروژه، تسهیل امر نظارت اعم از درون سازماني و 
برون سازماني و نیز اطلاع رسانی به رؤسای ادارات/مدیران یا 

رؤسای گروه ها، مدیران اجرایی و ستادی است.
گفتني است؛طرح آمارگیري از طرح ها و واحدهاي مستقر 
در شهرك هاي صنعتي استان با حضور کارشناسان اعزامی 
از شرکت شهرك های صنعتی استان البرز از سوم خرداد ماه 

1397 آغاز خواهد شد.
استان  نساجی  خوشه  توسعه  راهبری  شورای  اولین  برگزاری 

البرز
بیان  با  البرز  استان  سرپرست شرکت شهرك های صنعتي 
توسعه  از  نوین  الگویی  کار،  و  کسب  خوشه های  اینکه 
اخیر  سال های  در  که  می روند  به شمار  جهان  در  اقتصادی 
بسیاری  توجه  الگو  این  به  نیز  ما  کشور  سیاستگذاران 
داشته اند گفت: هدف از تشکیل این شورا را می توان تصویب 

برنامه های عملي سال اول خوشه نساجی عنوان کرد.
وي در پایان بیان داشت: با توجه به اینکه یکی از استراتژی 
های  توسعه خوشه  متوسط،  و  کوچک  صنایع  توسعه  های 
زمینه  تواند  مي  ها  این خوشه  تشکیل  است،  کار  و  کسب 

ارتباط بیشتر صاحبان صنایع با همدیگر را فراهم سازد.

خبرخبر

البرز در یک نگاه

صبح روز یک شنبه استاندار البرز 
استان  امکانات  شدن  فراهم  از 
برای  آمادگی  جهت  در  البرز 
پذیرایی از زائران حرم امام راحل 

)ره( خبر داد.
هوادار، محمد  دنیای  گزارش  به 
در  یکشنبه  روز  نجفی  علی 
مراسم  برگزاری  ستاد  نشست 
)ره(  امام  ارتحال  سالروز  ویژه 
افزود: تهمیدات لازم برای رفاه و 
امنیت زائران حرم امام راحل )ره( 
باید فراهم شود تا بتوان از ظرفیت 
از  پذیرایی  برای  موجود  های 

زائران استفاده کرد.
تعامل  و  داد: همراهی  ادامه  وی 
تمامی دستگاه ها برای برگزاری 
مراسم  این  تر  باشکوه  چه  هر 
ضروری است ضمن آنکه دستگاه 

های اجرایی و فرهنگی با برنامه 
ریزی مناسب باید به بهترین نحو 

ممکن از زائران میزبانی  شود.
استاندار البرز افزود: امنیت و رفاه 
زائران از اهمیت بالایی برخوردار 
است از این رو ضرورت دارد که 
تمام مدیران به ویژه اعضای ستاد 
در  )ره(  امام  ارتحال  بزرگداشت 

استان مستقر باشند.
اظهار  همچنین  البرز  استاندار 
کرد: مردم باید حضور مدیران و 
کنار خود حس  در  را  مسئولان 
و  امنیت  احساس  با  تا  کنند 
پشتیبانی، مراسم این روز بزرگ 

را برگزار کنند.
شهدا  جامعه  تکریم  افزود:  وی 
مهمترین  عنوان  به  ایثارگران  و 
انقلاب  های  آرمان  حافظان 

اسلامی، ضروری است.
داشت:  بیان  ادامه  در  نجفی 
در  باید  شهادت  و  ایثار  فرهنگ 
جامعه ترویج و تبیین شود چراکه 
عزت، اقتدار و صلابت ما در دنیا 
اثبات  جهانیان  به  طریق  این  از 

شده است.
وی اضافه کرد: بازدید دوره ای و 
مداوم از تمام ایثارگران و خانواده 
یک  عنوان  به  باید  آنها  های 
تکلیف مهم در دستور کار مدیران 
قرار  بخصوص مسئولان مربوطه 
این  در  ای  خانواده  مبادا  گیرد، 

سرکشی ها جا بماند.
ستاد،  اعضای  نشست  این  در 
نسبت به ارائه گزارشی از اقدامات 
راستای  در  خود  های  برنامه  و 
حرم  زائران  به  رسانی  خدمات 

انقلاب  کبیر  گذار  بنیان  مطهر 
اسلامی، اقدام کردند.

همه ساله در ایام سالگرد ارتحال 

استان   ) )ره  راحل  امام  ملکوتی 
سراسر  از  زائرانی  پذیرای  البرز 

کشور است.

ریاست  فناوری  و  علمی  معاون 
جمهوری کشور گفت: انتقادی که 
در سیستم دولتی وجود دارد این 
در  تحقیقات  نتایج  است که چرا 

زندگی مردم دیده نمی شود.
سورنا  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
امضای  مراسم  در  ستاری 
قراردادهای انتقال دانش فنی تولید 
بذر ارقام اصلاح شده جدید زراعتی 
به بخش خصوصی که یکشنبه 30 
و  تولید  موسسه  در  اردیبهشت 
اصلاح بذر و نهال برگزار شد، اظهار 
جهاد  تحقیقات  موسسه  داشت: 
کشاورزی، قدیمی ترین موسسات 

را زیرمجموعه دارد.

که  انتقادی  افزود:  ادامه  در  وی 
در سیستم دولتی وجود دارد این 
در  تحقیقات  نتایج  است که چرا 

زندگی مردم دیده نمی شود.
اینکه   بیان  با  همچنین  ستاری 
بخش  موانع  از  بسیاری  اکنون 
کشاورزی با تغییر رویکردها حل 
شده، اذعان داشت: بذر و نهال جزو 
حوزه های حاکمیتی است که باید 
تحقیقات پایه شود چراکه کشور به 

این بخش نیازمند است.
این  از  رضایت  اظهار  ضمن  وی 
در  کرد:  تاکید  البرز  در  بخش 
معاونت علمی و فناوری، آمادگی 
روش های  و  تفکرات  از  حمایت 

کشاورزی  حوزه  در  جدید  علمی 
را داریم.

اضافه  جمهور  رییس  معاون 
کرد: باید از ابتدا در پروژه تزریق 
تکنولوژی در زندگی روزمره مردم 

تعریف شود.
منعقد  قراردادهای  گفت:  وی 
تحقیق است  نتیجه سال ها  شده 
به  نهال  و  بذر  اصلاح  موسسه  و 
و  رسیده  خود  بلوغ  از  مرحله ای 
تجاری  نوین  روش های  دنبال  به 

سازی است.
دولتی  پژوهش  راه  افزود:  ستاری 
بخش  به  باید  و  است  همین 
بخش  و  شود  واگذار  خصوصی 

این طریق  از  دولتی هم می تواند 
درآمد داشته باشد.

اینکه  بابیان  رئیس جمهور  معاون 
کشاورزی  حوزه های  از  برخی  در 
کشور  از  خارج  به  بذر  مثل 
وابستگی داریم، یادآور شد: واردات 
بذر به کشور تبعاتی دارد که لازم 
کشور  اقلیمی  شرایط  با  است 

سازگاری داشته باشد.
لزوم  به  تأکید  با  ستاری 
صنعت  در  خصوصی سازی 
کرد:  خاطرنشان  کشاورزی، 

و  نهال  اصلاح  تحقیقات  موسسه 
بذر حدود یک قرن سابقه دارد و 
ایجاد  که خصوصی سازی  آنجا  از 
رقابت می کند، باید به این سمت 

حرکت کنیم.
فناوری  و  علمی  معاون 
اکنون  افزود:  رئیس جمهور 
موسسه  در  تکنولوژی  فروش 
نهال،  و  بذر  اصلاح  تحقیقات 
موسسه  این  و  شود  می  انجام 
راه  این  از  گذشته  سال  طی ۲ 

کسب درآمد کرده است.

   امضا 4 تفاهم نامه انتقال دانش فنی تولید بذر 
به بخش خصوصی با حضور معاون رییس جمهور و 

استاندار البرز
رییس  فناوری  علمی  معاون  ستاری  سورنا  یکشنبه  صبح 
جمهور و محمدعلی نجفی استاندار البرز از مزرعه تحقیقات 
غلات موسسه اصلاح بذر و نهال در محمدشهر کرج بازدید 
کردند که در این بازدید امضای قراردادهای انتقال دانش فنی 
تولید بذور ارقام اصلاح شده جدید زراعتی به بخش خصوصی 

صورت گرفت.

های  سفره  ازبرپایی  اجرایی  های  دستگاه 
افطاری مجلل خودداری کنند

محمدعلی نجفی، استاندار البرز گفت: دستگاه های اجرایی 
و ادارات استان باید از برپایی سفره های افطاری با تشریفات 

خاص و مجلل پرهیز کنند.

بستر فعالیت هنرمندان بومی را فراهم کنیم
جوان برتر البرزی در حوزه سینما و تلویزیون با تاکید براینکه 
البرز  باید در استان  افزاری در حوزه سینما  امکانات سخت 
تقویت شود گفت: حمایت حوزه هنری از فعالان این بخش 

اتفاق مبارکی است.

جرایم مشمولان غایب اجرا می شود
سرهنگ محمد رضا چگینی، اظهار داشت: مقررات مربوط 
به قانون جریمه مشمولان غایب در سال 97 به نسبت سال 
گذشته تغییرات عمده ای نداشته و همه مشمولانی که تا پایان 
امسال بیش از 8 سال غیبت دارند، می توانند با مراجعه به 
دفاتر خدمات الکترونیک انتظامی )پلیس+10( و پرداخت مبلغ 

جریمه، نسبت به تعیین وضعیت خدمتی خود اقدام کنند.

وزش باد شدید و افزایش دما برای البرز پیش 
بینی شد

منصور رحمانیان، مدیرکل هواشناسی البرزاعلام کرد که طی 
۲ روز آینده وزش باد شدید، غبار محلی و افزایش دما در این 

استان پیش بینی می شود.
وی خاطر نشان کرد: هوای سه شنبه البرز تا قسمتی ابری، 
باد شدید، به تدریج رگبار و رعد و برق پیش  گاهی وزش 

بینی می شود.
این مسئول اظهارداشت: کمترین و بیشترین دمای هوا طی 
۲ روز آینده در استان البرز بین 15 تا ۲9 درجه بالای صفر 

خواهد بود.
رحمانیان، سرعت وزش باد امروز را بین ۲0 تا ۲4 کیلومتردر 
ساعت اعلام کرد و بیان داشت: سرعت وزش باد سه شنبه 

هفته جاری در البرز به 40 کیلومتر در ساعت می رسد.

 استان البرز رتبه اول تولید آرد کشور را کسب 
کرد

ولی گودرز چگینی، عضو هیئت مدیره منطقه یک و مدیرکل 
اعلام  با  گفت:  البرز  استان  بازرگانی  و خدمات  غله  شرکت 
شرکت مادر تخصصی بازرگانی دولتی ایران استان البرز در 

خصوص تولید آرد در کشور رتبه اول را کسب کرده است.
وی در ادامه افزود: شرکت غله و خدمات بازرگانی استان البرز 
ضمن مدیریت و تامین آرد حدود ۲ هزار واحد نانوایی استان 
البرز حدود 50% از آرد مورد نیاز استان تهران را نیز تامین 

می کند.

همزمان با نزدیکی به فرارسیدن سالروز ارتحال امام )ره(:

نجفی: البرز برای پذیرایی از زائران حرم امام )ره( آماده می شود

مسئول روابط عمومی شرکت گاز البرز اعلام کرد که 
گاز برخی مناطق کمالشهر کرج امروز، دوشنبه 31 

اردیبهشت ماه قطع می شود.
علی اصغر محسنی با اعلام این خبر بیان داشت: این 

قطعی گاز در اجرای طرح توسعه شبکه ها و در خیابان 
های میثم 6، 7 و 8 و یاسر7، 8 و 9 کمالشهرخواهد بود.

وی بیان کرد: قطعی گاز از ساعت 7 صبح لغایت ۲۲ 
در این محله ها ادامه دارد که حضور ساکنان واحدهای 

مسکونی در منازل خود در زمان قطعی گاز ضروری 
است.

محسنی گفت: درصورت وقوع هر گونه حادثه شهروندان 
با شماره تلفن 194 تماس حاصل نمایند.

گاز برخی مشترکان کمالشهرقطع می شود

معاون علمی و فناوری رییس جمهور در انتقاد به سیستم دولت:

چرا نتایج تحقیقات در زندگی 
مردم دیده نمی شود!؟

سعید نقدی با بیان اینکه درحال حاضر 
درصد   86 کرج  سد  آب  حجم  میزان 
است و نسبت به سال گذشته 10 درصد 
سد  حجم  میزان  گفت:  داشته،  کاهش 
نسبت  که  است  درصد   73 طالقان  آب 

به سال گذشته ۲7درصد کاهش دارد.
ابتدای  از  باران  بارش  میزان  افزود:  وی 
سال آبی از مهر ماه سال گذشته تا ۲0 

میلیمتر   310 جاری  سال  اردیبهشت 
به  نسبت  به  درصد  منفی ۲3  که  است 

سال گذشته است.
مدیردفتر مطالعات آب منطقه ای استان 
البرز میزان کاهش بارش سال آبی نسبت 
به متوسط دراز مدت را 18 درصد عنوان 
ماههای  بارش هایی که در  کرد وگفت: 
اخیر رخ داد مشکلات کم آبی استان را 

حل نخواهد کرد چراکه به طور متوسط 
90 سانتیمتر افت در ذخایر زیر زمینی 

استان وجود دارد.
بهاری  های  باران  اینکه  بیان  با  وی 
ذخایر  در  نفوذ  فرصت  و  بوده  رگباری 
وجود  با  گفت:  ندارد،  را  زیرزمینی 
ورود  و  سطحی  آبهای  تجمع  و  بارش 
به رودخانه ها در نهایت درپشت سد ها 
آبی  کم  مشکل  این  و  شود  می  ذخیره 

استان البرز را برطرف نمی کند.
درصد   80 اینکه  به  اشاره  با  نقدی 
زیرزمینی  آبهای  از  استان  شرب  آب 
تاثیری  ها  بارش  این  و  تامین می شود 
ندارند،  زمینی  زیر  ذخایر  درافزایش 
جمعیت  افزایش  با  کرد:  خاطرنشان 
کشاورزی  اراضی  وسعت  و  دراستان 

نیازهای آبی نیز بیشتر شده است.
متر  میلیون   400 گفت:  ادامه  در  وی 
میلیون  تهران و 300  مکعب آب شرب 
از  قزوین  استان  شرب  آب  مکعب  متر 
و  شود  می  تامین  البرز  استان  سدهای 
مترمکعب  میلیون   35 تنها  البرز  سهم 

است.
مدیردفتر مطالعات آب منطقه ای استان 
البرز با اشاره به اینکه چاه های آب زیر 
کم  دلیل  به  روستایی  و  شهری  زمینی 

داشته  عمق  افزایش  یا  آبی کف شکنی 
چون  مناطقی  های  چاه  گفت:  اند، 
فردیس تا عمق ۲10 مترنیز رسیده که 

نشان از کم آبی شدید دارد.
آب  مصرف  بهینه  مدیریت  مسئول  این 
را یکی از اولویت های پیشگیری در کم 
آبی دانست و گفت:70 درصد آب های 
و  شود  می  کشاورزی  زمینی صرف  زیر 
این در حالی است که برخی کشاورزان 
دارند  محصول  کشت  بار  دو  سال  در 
شود  می  برابر  دو  نیز  آبی  نیازهای  لذا 
پیدا  کاهش  زمینی  زیر  های  آبخوان  و 

می کند.
از 100 میلیمتر  نقدی خاطرنشان کرد: 
بارش تنها 6میلیمتر آن جذب آب های 
زیر زمینی می شود و بخش عظیمی از 
است  درصد   70 حدود  در  که  آبها  این 
تبخیر شده و مابقی وارد سدهای استان 
می شود که صرف مصارف استانی نمی 

شود.
پساب  داریم  تقاضا  گفت:  درپایان  وی 
استان  به  تهران  به  شده   منتقل  آب 
صرف  تصفیه  از  پس  تا  شود  برگردانده 
ودر  شود  صنعتی   و  کشاورزی  مصارف 
نهایت ظرفیت آبخوان ها  صرف مصارف 

شرب شود./ قدس آنلاین

مدیر دفتر مطالعات آب منطقه ای البرز:

بارش های اخیر مشکل کم آبی را حل نمی کند
خبر

معاون وزیر کشاورزی در البرز:

محققان ایرانی به خوبی با محققان 
بین المللی به رقابت می پردازند

معاون وزیر کشاورزی گفت: محققان ایرانی به خوبی با محققان 
بین المللی به رقابت می پردازند و تاکنون به پیشرفت خوبی درزمینه  

تحقیقات کشاورزی رسیده ایم.
به گزارش دنیای هوادار، اسکندر زند صبح یک شنبه در مراسم 
امضای قراردادهای انتقال دانش فنی تولید بذور ارقام اصلاح شده 
جدید زراعی به بخش خصوصی که در مزرعه تحقیقات غلات 
موسسه تحقیقات اصلاح نهال و بذر کرج برگزار شد،اظهار داشت: از 
حدود پنج سال گذشته، دو بخش خصوصی و بین الملل به بهنژادی 

گندم در کشور اضافه شده است.
وی با اشاره به اهمیت جمع آوری انواع غلات در سطح کشور، اظهار 
داشت: تمامی نژادهای بذر گندم موجود در خزانه های دنیا به ایران 

وارد می شود که جمع آوری شده است.
معاون وزیر کشاورزی همچنین تصریح کرد: چهار شرکت دانش بنیان 
در بخش خصوصی با بررسی ارزش های زراعی گندم، 5۲ رقم گندم 

و 9 رقم جو را به کشاورزان معرفی کردند.
زند در ادامه سخنان خود با بیان اینکه بذر و نهال از اهمیت بالایی 
در جامعه برخور دار است،  اضافه کرد: 490 شرکت دانش بنیان در 
کل کشور وجود دارند که عمده آن ها بر روی بذر و نهال تحقیقات 

می کنند که این تعداد بالا نشان از اهمیت ویژه این حوزه دارد.
وی بابیان اینکه تنها راه بهبود بذور در کشور ارجاع آن به بخش 
خصوصی است، یادآور شد: این ارجاع به بخش خصوصی علاوه 
برتامین بودجه در حوزه اشتغال جوانان نیز مثمر ثمر واقع خواهد 

شد.
معاون وزیر کشاورزی در این مراسم و در پایان سخنان خود با 
تاکید بر اینکه اقدامات مطلوبی از سوی ایرانیان رد عرصه کشاورزی 
رخ داده است، خاطرنشان کرد: محققان ایرانی به خوبی با محققان 
بین المللی به رقابت می پردازند و تاکنون به پیشرفت خوبی درزمینه 

تحقیقات کشاورزی رسیده ایم.
پیرو بازدید اخیر فرماندار ویژه شهرستان 
کرج از روستاهای دروان، هلجرد، خوارس 
و آتشگاه، مقرر گردید که روسای ادارات، 
در صورت نیاز برای رفع مسائل و مشکلات 
حضور  مناطق  این  در  میدانی  صورت  به 
یابند که این امر به همت و پیگیری معاونت 
برنامه ریزی و اداری مالی فرمانداری ویژه 

شهرستان کرج تحقق یافت.
در این بازدید میدانی که از روستای خوارس 
صورت گرفت، مدیرعامل آبفای روستایی، 

مدیر برق منطقه غرب کرج و نمایندگانی 
و جهاد کشاورزی  بنیاد مسکن  ادارات  از 
حضور داشتند و همچنین رئیس شورای 
بخش مرکزی، دهیاران روستاهای آتشگاه، 

علی آبادگونه و دروان حضور داشتند.
درخصوص  که  گردید  مقرر  نیز  ادامه  در 
ادامه  امر  این  شهرستان  روستاهای  سایر 
رفع  برای  مدیران  نیاز  صورت  در  و  یابد 
مسائل به صورت میدانی در مناطق حضور 

یابند.

با حضور مسئولان کرج صورت گرفت؛

بازدید  فرماندار ویژه کرج از منطقه آتشگاه

فرمانده انتظامی فردیس از انهدام باند سارقان 
به ۲۲ فقره سرقت در  اعتراف  با  کیف قاپ 
این شهرستان خبر داد. سرهنگ بیژن جنتی 
پرونده  فقره  یک  وصول  پی  در  کرد:  اظهار 
شکایتی از سوی کلانتری ها به پلیس آگاهی 
مبنی بر گوشی قاپی توسط دو نفر موتورسوار، 
موضوع به طور ویژه در دستور کار پلیس آگاهی 
این شهرستان قرار گرفت. وی در ادامه افزود: 
طی تحقیقات صورت گرفته از مالباختگان 
یک  با  سارقین  یا  سارق  که  شد  مشخص 

دستگاه موتورسیکلت سوژه خود را شناسایی 
کرده و در فرصت مناسب گوشی تلفن همراه 
و کیف دستی و اموال شاکیان را به سرقت 
می برند که طی چهره نگاری صورت گرفته و 
مراجعه  به بانک اطلاعاتی مجرمین، سارقین 
انتظامی  شدند.فرمانده  شناسایی  احتمالی 
فردیس، خاطرنشان کرد: مخفیگاه سارقان 
قضایی،  مقامات  هماهنگی  با  و  شناسایی 
متهمان دستگیر و یک دستگاه موتورسیکلت 
در منزل متهمین کشف و متهمین به همراه 
موتورسیکلت به پلیس آگاهی هدایت شدند. 
وی بابیان اینکه متهمان در بازجویی های اولیه 
منکر هرگونه سرقتی می شدند، گفت: سارقان 
پس از مواجهه با دلایل و شواهد پلیس به 
۲۲ فقره سرقت با صدور قرار مناسب جهت 
به  مجازات  و  محکومیت  دوران  گذراندن 

مراجع قضایی معرفی شدند./ مهر

فرمانده انتظامی فردیس اعلام کرد:

انهدام باند سارقان کیف قاپ در فردیس
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ورزش

لیست تیم ملی را از نگاه
 کی روش ببینیم 

وقتی کارلوس کی روش خیلی بی رمق به تابلوهای تبلیغاتی 
تکیه داده بود و به افق خیره مانده ، داشت به امروزش فکر می 
کرد ، قطعا بهتر از همه ما می دانست قرار است چه تصمیم 

بزرگی بگیرد.
به گزارش دنیای هوادار،وقتی قرار به گذشتن از نام بازیکنی با 
اهمیت سید جلال باشد ، قطعا سرمربی همه چیز را بررسی 
کرده ، تبعاتش را قطعا در نظر گرفته است و بی دلیل نیست 

که خودش این همه تردید دارد برای یک گزینش دشوار.
سید جلال نه به دلایل اخلاقی و نه به خاطر دعواهای اخیر که 
فقط به خاطر یک ترجیح فنی از لیست کنار ماند. او بی شک 
هنوز هم در این سن و سال یکی از بهترین هاست که شاید 
در جام جهانی هم موثر واقع می شد. سرمربی اما باید دست 
به انتخاب می زد. او برای بازی جلوی برترین مهاجمان جام 
جهانی نیاز به سرعت و توان دوندگی بالاتر ، نسبت به تجربه 
داشت پس برای همین روی مجید حسینی ، روزبه چشمی ، 

رضا خانزاده و مرتضی پورعلی گنجی بازی تیمش را بست.
او از 6 ماه گذشته تقریبا هر بار تیم ملی را تشکیل داده بود ، 
نشان می داد که دنبال تغییرات در قلب دفاعی تیمش است. 
نمودش به وضوح در اردوی تونس و بازی با الجزایر بود. جایی 
که نشان داد در مرکز دفاعی اعتقادی به سید جلال و پژمان 

منتظری ندارد. 
جلال  سید  از   . گرفت  را  تصمیمش  مهمترین  سرانجام  او 
کل  در  اش  فنی  تصمیم  ترین  سخت  شک  بی  و  گذشت 
سال های حضورش در ایران او بوده است. محبوب ترین یار 
پرسپولیس و سوپرمن پرسپولیسی ها را خط زدن ، کار ساده 
ای نیست. تبعات دارد و می بینیم در همین یک ساعت اخیر ، 

چه جنجالی به پا شده اما او پای تفکرش ایستاده است.
دیگر انتخاب جنجالی او ، نگه داشتن رامین رضاییان و گذشتن 
از کنار اسم وریا غفوری است. یک نگاه سطحی نشان می دهد 
که کی روش تصمیم گرفته در دفاع راست روی خانزاده یا 
منتظری حساب کند. کاری که 4 سال قبل هم انجامش داده 
بود و انتخاب دومش هم رامین بوده. بازیکنی که بیش از همه 
بازیکنان دیگر این لیست ، در مسیر صعود تیم ملی در جام 
جهانی تلاش کرده است. او بهتر در ترکیب تیم ملی جا افتاده 
و کنار دستی هایش را به دلیل بیشتر بازی کردن در این جو ، 

بهتر از وریا می شناسد.
با همه این ها این انتقادها عادی است اما تیم ملی از فردا که به 
ترکیه می رود ، خود را برای عملیات غیرممکن آماده می کند. 
کسی که در نهایت پاسخگو است ، کارلوس کیروش خواهد بود 
، چه بخواهیم و چه نخواهیم اوست که باید تصمیمش را در 
این باره بگیرد پس بهتر است به او ایمان داشته باشیم و امید 

ببندیم که انتخاب هایش درست بوده است.

کورت استاندارد اسکواش در 
البرز احداث می شود 

تابستان سال  در  گفت:  البرز  استان  اسکواش  هیئت  رئیس 
جاری با همکاری اداره کل ورزش و جوانان و بخش خصوصی 

کورت استاندارد اسکواش در استان احداث خواهد شد.
به گزارش دنیای هوادار،سروش خندان دل اظهار کرد:این ۲ 
کورت استاندارد به احتمال فراوان تا پایان سال جاری در کرج 

به بهره برداری خواهد رسید.
از فعالیت هیئت اسکواش  با بیان این که حدود ۲ ماه  وی 
البرز در مدیریت جدید سپری می شود گفت: تاکنون کورت 
استاندارد در استان وجود نداشته و همین موضوع توسعه رشته 

اسکواش را با مشکل روبرو کرده کرده است.
رئیس هیئت اسکواش استان البرز تصریح کرد: اهمیت وجود 
کورت برای اسکواش به مانند وجود استخر برای شنا است 
انتظار  اولیه نمی توان  امکانات  این  و در صورت عدم وجود 

پیشرفت داشت.
خندان دل با ابراز امیدواری به آینده رشته اسکواش در استان 
البرز گفت: با تاسیس کورت های استاندارد می توانیم برنامه 
های بعدی که همان استعدادیابی و آشنایی مردم با این رشته 

است را اجرایی کنیم.

چوگان باید در مدارس و 
دانشگاه های کشور تدریس شود

و  مدارس   اینکه  بیان  با  البرز  استان  هئیت چوگان  رئیس 
خوبی  نگاه  چوگان  ایرانی  ورزش  به  ایران  دانشگاه های 
کشور  دانشگاه های  و  مدارس  در  باید  چوگان  ندارند،گفت: 

تدریس شود.
به گزارش دنیای هوادار،محمد بیغم با بیان اینکه بارندگی های 
اخیر مسابقات چوگان استان البرز را به تاخیر انداخت، اظهار 
داشت: ورزشکاران چوگان  بانوان استان البرز در ایران و آسیا 
بسیار مطرح است و حرف های زیادی در این ورزش دارند و 5 

ورزشکار ملی پوش چوگان از استان البرز هستند.
اینکه چوگان  به  اشاره  با  البرز  استان  رئیس هیئت چوگان 
ورزشی بومی، باستانی و تمدنی برای ایران است و در سطح 
جهان البرز  و ایران دارای جایگاه مناسب است ولی چوگان 
در کشور مظلوم است، افزود: مدارس  و دانشگاه های ایران به 
ورزش ایرانی چوگان نگاه خوبی ندارد و ناشناخته است و باید  

این ورزش در مدارس و دانشگاه ها تدریس شود.
وی خاطرنشان کرد: انجمن چوگان در استان البرز در حال 
تاسیس است که امیدواریم با این انجمن بخش خصوصی ورود 

بیشتری به این رشته کند.

اخبار البرزنگاه
ملی پوش البرزی فوتبال:

برای شگفتی به روسیه می رویم
مهدی ترابی ملی پوش 
فوتبال  تیم  البرزی 
ایران با تأکید بر اینکه 
بازی با مراکش اتفاق 
گفت:  است،  بزرگی 
برای  ایران  ملی  تیم 
حذف شدن به روسیه 
برای  ما  نمی رود، 

ساختن شگفتی به جام جهانی می رویم.
فوتبال  برتر  هوادار،لیگ  دنیای  گزارش  به 
ایران به روزهای پایانی خود نزدیک می شود و 
با مشخص شدن قهرمانی پرسپولیس رقابت 
حساسی میان دیگر تیم ها برای رسیدن به 

جایگاه دوم حکم فرما شده است.
یکی از تیم های مدعی نایب قهرمانی سایپا بود 
که با علی دایی در بهترین شرایط قرار داشت 
و اگر بتواند در دو دیدار پایانی خود امتیازات 
لازم را کسب کند می تواند سهمیه آسیا را 

برای فصل آینده کسب کند.
سایپا در این فصل از رقابت ها با اتکا به بازیکنان 
جوان خود راهی لیگ برتر شد و یکی از این 
مهره ها که شانس بالایی برای حضور در جام 

جهانی ۲018 دارد »مهدی ترابی« است.
در همین ارتباط گفت گویی با این فوتبالیست 

البرزی انجام داده ایم که در ادامه می خوانید.
را  نتایجی  بود سایپا چنین  چند سالی 

کسب نکرده بود!
کاملاً با شما موافقم تیم ازنظر فنی در سال های 
گذشته شرایط ایده آلی را نداشت ولی رفت 
رفته با اضافه شدن علی دایی انگیزه بالایی به 

تیم وارد شد و در ابتدای فصل این هدف را 
داشتیم که سهمیه آسیا را کسب کنیم.

هنوز فوتبال البرز را پیگیری می کنید؟
بله من فوتبال را در استان البرز آغاز کردم 
من  برای  فراوانی  زحمات  البرزی  مربیان  و 
می شود  مشاهده  به عین  آنچه  و  کشیدند 
برخوردار  بالایی  ظرفیت  از  البرز  در  فوتبال 
است و اگر شرایط و امکانات مهیا باشد بازهم 
شاهد رشد بازیکنان نامی از این استان خواهیم 

بود.

ارزیابی  چطور  را  ملی  تیم  شرایط 
می کنید؟

تیم  برای  خوبی  سال  امسال  می کنم  فکر 
ایران  از صعود  بعد  است  ایران  ملی  فوتبال 
به جام جهانی کی روش برنامه ریزی خوبی 
برای تیم ملی داشته است و تمرینات او نشان 
می دهد او برای شگفتی به روسیه می رود و با 
این انگیزه من مطمئن هستم بهترین نمایش 
اسپانیا و پرتغال  را مقابل سه تیم مراکش، 

خواهیم داشت.

آیا می توانیم از گروه صعود کنیم؟
بازی نخست ما مقابل مراکش خیلی مهم 
است و فینال ما در جام جهانی خواهد بود و 
اگر بتوانیم این تیم را شکست دهیم از گروه 
صعود خواهیم کرد و انگیزه شکست پرتغال و 

اسپانیا را خواهیم داشت.
اتفاق بسیار بزرگی  بازی مقابل این تیم ها 
برای تک تک بازیکنان تیم ملی خواهد بود. 

کادر فنی تیم ملی ایران هم با تدابیری که 
اندیشیده، مطمئناً با بهترین شکل تیم ملی 
را آماده جام جهانی می کند. مطمئن باشید 
اگر برنامه های مدنظر کادر فنی به خوبی پیش 
برود، تیم ملی ایران شگفتی ساز جام جهانی 
خواهد بود. تیم ملی ایران برای حذف شدن 
پا به روسیه نمی گذارد. سرمربی تیم ملی 
ایران  و سه حریف  ایران  از  کافی  شناخت 
بر همین اساس  در مرحله گروهی دارد و 
برنامه ریزی مخصوصی را انجام داده است که 
اگر تا انتها این برنامه عملی شود، تیم ایران با 
آمادگی 100 درصد وارد مسابقات جام جهانی 

می شود.

لژیونر شدن را دوست دارید؟
به  اروپا می تواند  در  بازی  و  زیاد  بله خیلی 
پیشرفت من کمک کند و امیدوارم اتفاقاتی 
خوب فوتبالی برای من رقم بخورد و بتوانم 

بعد از جام جهانی لژیونر شوم.

مصدومیت های  با  اخیر  سال های  در 
حاضر  حال  در  بودید،  مواجه  زیادی 

وضعیت جسمانیتان چطور است؟
متأسفانه بدشانسی دست از سر من برنمی دارد 
آن قدر  من  مصدومیت های  چرا  نمی دانم  و 
طولانی است، معتقدم این مصدومیت ها به 
ضرر من شده و خیلی از اردوهای مهم تیم 
ملی را ازدست داده ام و هنوز هم با مصدومیت 
پزشکی  کادر  تلاش  با  ولی  هستم  مواجه 
آرمانی  به شرایط  ملی  تیم  و  باشگاه سایپا 
رسیده ام و امیدوارم در ادامه راه مصدوم نشوم 

و در اختیار تیم ملی باشم.

و صحبت پایانی...
اهمیت  از  ایران  فوتبال  برای  ماه  چند  این 
حمایت  با  امیدوارم  است،  برخوردار  بالایی 
مسئولان و تمرینات منظم کی روش بتوانیم 
بهترین نمایش را در جام جهانی مقابل بزرگان 

فوتبال جهان داشته باشیم.

هومن  ناظمی

ماه  طی  که  پرسپولیس  تیم  سرمربی 
های اخیر اختلافات شدیدی با سرمربی 
پرتغالی تیم ملی ایران داشته، نسبت به 
خط خوردن دو ملی پوش تیمش واکنش 
خفیفی نشان داد.لیست تیم ملی برای 

اردوی ترکیه در حالی از سوی کارلوس 
سید جلال  که  شد  اعلام  کی روش 
مدافع  دو  انصاری  محمد  و  حسینی 
پرسپولیس در این لیست جایی ندارند. 
برانکو  به همین دلیل سراغ  خبرنگاران 

ایوانکوویچ که در کرواسی به سر می برد، 
رفتند که وی در این باره گفت: در مورد 
لیست اعلام شده نظری ندارم و برای تیم 
را  آرزوها  بهترین  جهانی  جام  در  ملی 

می کنم.

اولین واکنش برانکو به خط  خوردن سیدجلال و انصاری از تیم ملی

توپ و تور

ملی پوشان والیبال ساحلی ایران 
نقره ای شدند

مرحله نهایی تور جهانی تک ستاره ترکیه با دیدار ایران و 
صربستان در شهر آیدین ترکیه پیگیری شد.

به گزارش دنیای هوادار،تیم ملی والیبال ساحلی ب ایران 
با ترکیب رحمان رئوفی و حامد میرزاعلی در این مرحله از 
رقابت ها به مصاف تیم صربستان )کلاریچ – باستا(رفت و در 
یک دیدار نزدیک با نتیجه ۲ بر یک با امتیاز های ۲5 بر۲3 
و 16 بر 14 شکست خورد و نتوانست مقام قهرمانی را از آن 
خود کند.تیم ملی ب ایران تنها در ست اول با امتیاز ۲1 
بر 16 به پیروزی رسیده بود.در دیدار رده بندی این رقابت 
ها تیم روسیه و ترکیه به مصاف یکدیگر رفتند که نماینده 
روسیه در پایان با نتیجه دو بر صفر به پیروزی دست یافت و 

به مدال برنز رسید.

مندس جانشین ولاسکو در تیم ملی 
والیبال آرژانتین شد

برزیل  ساداکروزیرو  تیم  کنونی  سرمربی  مندس،  مارسلو 
از سال ۲019 جانشین خولیو ولاسکو در تیم ملی والیبال 

آرژانتین می شود.
به گزارش دنیای هوادار، مندس با ارائه برنامه ای شش ساله به 
فدراسیون والیبال آرژانتین که مهم ترین آنها  المپیک ۲0۲0 
و ۲0۲4 است با فدراسیون این کشور به توافق رسید و پس 
از رقابت های قهرمانی جهان جانشین ولاسکو بر روی نیمکت 
هدایت سلسائو خواهد شد.مارسلو مندس که قرار است دو تیم 
آرژانتین و ساداکروزیرو را به طور همزمان هدایت کند، ۲8 
جام در 9 سال گذشته با تیم های تحت هدایتش کسب کرده 
و به عنوان مربی بیشترین پیروزی را در دهه گذشته در بین 

مربیان جهان کسب کرده است.

کاستاراتویچ:  همیشه چالش را 
دوست داشتم

و  زیاد  قدرت  با  گفت:  ایران  هندبال  ملی  تیم  سرمربی 
خستگی ناپذیر کار خواهیم کرد تا روز به روز پیشرفت کنیم.

ملی هندبال  تیم  هوادار،سرمربی جدید  دنیای  به گزارش 
ایران درپاسخ به این سوال که چه شد هدایت ایران را برعهده 
گرفت، گفت: من چالش را دوست دارم. دوست دارم همراه با 
تیم ملی ایران در جام ملت های آسیا حضور پیدا کنم. در سال 
۲015 مسابقات ایران در جام جهانی را دیده ام. معتقدم که 
تیم ملی هندبال ایران پتانسیل خیلی خوبی دارد و می تواند 
نتایج خوبی رقم بزند. چند بازیکن ایران را می شناسم که در 
سطح بالای هندبال اروپا بازی می کنند. این چالش بزرگی 
برای من است که با تیم ملی ایران کار کنم و تلاش می کنم 

پیشرفتی در تیم ایران ایجاد کنم .

کارشناس فوتبال ایران، گفت: در بازی 
از  چیزی  ازبکستان  مقابل  ملی  تیم 

فوتبال ندیدم.
اقبالی  به گزارش دنیای هوادار،مسعود 
در رابطه با پیروزی یک بر صفر تیم ملی 
در دیدار دوستانه مقابل ازبکستان گفت: 
فوتبال  از  دیدار شنبه شب چیزی  در 
دارد.  دلیل  چند  مساله  این  ندیدیم، 
کی روش در حال آزمایش و خطا برای 
مشخص کردن لیست مدنظرش بود و 
هماهنگی خاصی در دفاع و حمله وجود 
ملی  تیم  از  تهاجمی  الگوی  نداشت. 
ازبکستان  امید  تیم  مقابل  در  ندیدیم. 

بسیار پرانرژی بازی کرد و حرف برای 
گفتن داتش. بعد از بازیکنانی که در حد 
ملی هستند نتوانند مقابل این تیم بهتر 

از ا ین بازی کنند. 
وی افزود: در نیمه دوم که نفرات اصلی 
به میدان آمدند باز هم چیزی ندیدیم. 
شوت ، ارسال خوب ، حرکت در عمق و .. 
در تیم ملی مشاهده نشد و بازی بسیاری 
سرد و بی روح بود. کی روش هم در کنار 
خط بسیار عصبانی بود شاید ناراحتی او 
از تشکیلات و مدیریت تیم ملی است 
اما اگر این عصبانیت با بازیکنان منتقل 

شود توانایی تیم را کاهش می دهد. 

اقبالی در ارتباط با انتشار لیست ۲4 نفره 
تیم ملی و حضور سیدحسین حسینی،  
ووریا غفوری، سید جلال حسینی و کاوه 
رضایی در لیست استندبای عنوان کرد: 
غفوری و حسینی می توانستند در لیست 
اصلی باشند، عابدزاده به عنوان یک گلر 
۲۲-۲1 ساله قابل مقایسه با حسینی 
نیست. اینکه سیدجلال حسینی با توجه 
نمی توانسته  شاید  سنی اش  شرایط  به 
سرعت لازم را داشته باشد نظر کی روش 
است اما او می توانست غفوری را در بین 
نفرات مدنظرش جای دهد و این اتفاق 

عجیب است. 
اینکه  درمورد  ایران  فوتبال  کارشناس 
ازبکستان  مثل  تیم جوانی  با  بازی  آیا 
تصمیم درستی بوده تصریح کرد: قرار 
بود تیم ملی اصلی ازبکستان بیاید اما با 
همین وجود امیدهای ازبکستان فوتبال 
خوبی بازی می کردند. به عنوان تیمی 
که قرار است به جام جهانی بروند باید 
این حریفان را با 5-4 گل شکست دهیم 

نه اینکه با یک کرنر برنده شویم

اقبالی: در بازی تیم ملی چیزی از فوتبال ندیدم

فدراسیون  مسئولان  از  ملی  تیم  سرمربی 
خواست که علی دایی سفیر دائمی فوتبال 

ایران باشد.
کی روش در مراسم بدرقه تیم ملی فوتبال 
ایران اظهار داشت: من خوشحالم که در این 

مراسم حضور دارم. زحمتی که امروز شما 
عزیزان کشیدید ما به عنوان تعریف برداشت 
نمی کنیم. بلکه وظیفه ما را بیشتر می کند و 
من به شما قول می دهم قلب شما را کنار 
خود خواهیم داشت و مطمئن باشید پسران 

من شادی شما را دو برابر خواهند کرد.
وی ادامه داد: اصولاً در مراسم های این چنینی 
اما  می کنند،  شرکت  زیادی  انسان های 
که  بنده  دوست  دایی  علی  از  باید  امروز 
همیشه سفیر ایران بودند خواهش کنم در 
بالای صحنه حضور پیدا کنند. دایی؛ سفیر 
همیشگی فوتبال ایران. می خواهم پیشنهاد 
بدهم به رئیس فدراسیون فوتبال که علی 

دایی سفیر دائمی فوتبال ایران باشد.

دایی، باید سفیر دائمی فوتبال ایران باشد

کیروش:مطمئنباشیدپسرانمشادیتانرادوبرابرمیکنند

احضار متهم

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی به خانم شیرین ظهرابیان و مندگار دهقانیان و 
رشید ورهرام

 خواهان آقای محمد هادی دوادگران با وکالت آقای محمد رضا شفیعی 
و  ظهرابیان  شیرین  و  ورهرام  رشید  خواندگان  طرفیت  به  دادخواستی 
مندگار دهقانیان به خواسته تجدید نظر خواهی مطرح که به این شعبه 
به ارجاع و به شماره پرونده کلاسه 930998۲610۲00750 شعبه 11 
دادگاه تجدید نظر دادگستری کل استان البرز ثبت و وقت رسیدگی مورخ 
1397/05/01 ساعت 11:30 تعیین که حسب دستور دادگاه طبق موضوع 
ماده 73 قانون آئین دادرسی مدنی به علت مجهول المکان بودن خواندگان 
و درخواست خواهان مراتب یک نوبت در یکی از جراید کثیر الانتشار آگهی 
می گردد تا خواندگان ظرف یک ماه پس از تاریخ انتشار آگهی به دفتر 
دادگاه مراجعه و ضمن اعلام نشانی کامل خود، جهت رسیدگی در دادگاه 

حاضر گردد.
مدیر دفتر دادگاه تجدید نظر شعبه 11 دادگاه تجدید نظر دادگستری 

کل استان البرز- زهرا شاهنده
استان البرز - شهرستان کرج - بالاتر از میدان طالقانی - ساختمان 

مرکزی دادگستری
97/9037/ف

احضار متهم

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی خواهان آقایان اسماعیل پور عبدالهی نوید - 
محمد هادی دوادگران دادخواستی به طرفیت خواندگان رشید ورهرام 
- مندگار دهقانیان شیرین ظهرابیان به خواسته ابطال سند مطرح که 
به این شعبه ارجاع و به شماره پرونده کلاسه 930998۲610۲00749 
مورخ  رسیدگی  وقت  و  ثبت  کرج  حقوقی  عمومی  دادگاه   18 شعبه 
طبق  دادگاه  دستور  حسب  که  تعیین   11:00 ساعت   1397/04/03
بودن  المکان  مجهول  علت  به  مدنی  دادرسی  آئین   73 ماده  موضوع 
جراید  از  یکی  در  نوبت  یک  مراتب  خواهان  درخواست  و  خواندگان 
کثیر الانتشار آگهی می گردد تا خواندگان ظرف یک ماه پس از تاریخ 
انتشار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام نشانی کامل خود، 
نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را دریافت و در وقت مقرر فوق جهت 

رسیدگی در دادگاه حاضر گردد.

منشی دادگاه حقوقی شعبه 18 دادگاه عمومی حقوقی کرج - 
طاهره بهروز قاضیانی

کرج - میدان نبوت - بلوار ملاصدرا - روبروی پارك نبوت - پلاك 
120-124

97/9036/ف

مزایده اموال
آگهی مزایده اموال منقول – نوبت دوم

به موجب پرونده کلاسه 961818 و دادنامه و اجرائیه صادره از شعبه ۲4 دادگاه عمومی کرج له آقای جواد عظیم زاده نیاری علیه: آقای عبدالرزاق یار محمدی 
محکوم علیه محکوم است به پرداخت مبلغ 3۲0.106.763 ریال و مبلغ 16.005.338 ریال نیم عشر دولتی. با توجه به اینکه اجرائیه به محکوم علیه ابلاغ 
گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست محکوم له و به منظور استیفای محکوم به و هزینه های اجرایی اموال متعلق 
به محکوم علیه به شرح ذیل به شرح این آگهی از سوی این اجرا توقیف و توسط کارشناس رسمی دادگستری کرج به شرح ذیل توصیف و ارزیابی شده و مققر 

گردیده در روز سه شنبه مورخ 1397/3/۲۲ از ساعت 9 الی 10 در محل اجرای احکام مدنی شعبه اول دادگاه حقوقی کرج از طریق مزایده بفروش برسد.
مزایده از قیمت ۲3۲.5۲5.000 ریال طبق نظریه کارشناسی شروع می شود و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته 
خواهد شد ده درصد وجه مزایده فی المجلس به صورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی ظرف مهلت یک هفته از وی وصول و پس از 
انجام مراحل قانونی مورد مزایده به خریدار تحویل خواهد شد. در صورتیکه در مهلت مقرر خریدار مابقی وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر 

هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد.
کلیه هزینه های نقل و انتقال بعهده محکوم علیه می باشد و از محل فروش پرداخت خواهد شد محکوم علیه می تواند ظرف مدت یک هفته پس از انجام 

مزایده نسبت به نحو انجام مزایده اعتراض نمایند که در این صورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد رسیدگی، مال به خریدار تحویل نخواهد شد.
ضمنا طالبین به شرکت در مزایده می توانند ظرف 5 روز قبل از مزایده با اطلاع از مال مورد مزایده بازدید نمایند. مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر 

کارشناس بدین شرح است: 
نشانی اموال: کرج، مهرشهر، بلوار ارم، اول شرقی، کارگاه آذرپخت

1 – دو دستگاه پخت نان مارك آذر پخت کرج مدل A ۲ متری ساخت ایران بدنه استیل، صفحه گردان، سوخت گاز، فاقد شماره سریال و فاقد مهر و شماره 
استاندارد وضعیت نو  آکبند کامل مخصوص پخت نان لواش 

۲ – یک دستگاه پخت نان مارك آذرپخت مدل A 1/5 متری ساخت ایران بدنه استیل، صفحه گردان، سوخت گاز، فاقد شماره سریال و فاقد مهر و شماره 
استاندارد، وضعیت نو آکبند کامل مخصوص پخت نان شیرمال 

که با توجه به بررسی های به عمل آمده وضعیت کمی و کیفی و فنی و ظاهری و لحاظ دیگر عوامل و شرایط موثر در موضوع ارزش سه دستگاه مذکور جمعا 
۲3۲.5۲5.000 برآورد و اعلام می گردد.97/8971/ف

دادورز اجرای احکام مدنی دادگستری کرج – سرافراز 
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n   تحریریه: علیرضا ریحانی - تیلدا حسینی - مهسا تیموری
n  روابط عمومی: پیمان بیک

n  طراح و صفحه آرا: احمد شاهوند - مریم علیزاده - امیررضا بیات

n  چاپ و لیتوگرافی: گلها
n  تیراژ: 10.000 نسخه

n  توزیع:  نشرگستر

n  دبیر سرویس عکس: میلاد فیروزان
n   نشانی: کرج، چهارراه طالقانی، ساختمان حکیم، طبقه 9، واحد 9۲
n تلفن: 3۲۲19848 - 3۲۲191۲3          دورنگار: 3۲400335

n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: سعید اکبرزاده               n قائم مقام )صاحب امتیاز و مدیرمسئول(: مهرداد تیموری               n سردبیر: توحید وانشانی               n دبیر سرویس هنری: مهدی تیموری

یادداشت

در جُنگ شورای شهر کرج اتفاق افتاد؛
برخی با عملکرد خود تعریف 
جدیدی از »شورا« ارائه دادند

تیلدا حسینی- بعد از مدتها کشمکش بر سر برگزاری جلسات 
با هدف فرصت سوزی رقم خورده بود، یکشنبه 30  علنی که 

اردیبهشت جلسه علنی شورا تشکیل شد.
جلسه ای که جُنگ به تمام معنایی بود از خنده حضار و کف 
زدن هایی که گاه واقعا بی معنا بود!  تراژدی تأسف آوری در قالب طنز! 
نمایشی دردناك از لجبازی برخی اعضا که گویی آمده بودند که فقط 
جلسه برگزار شود، بدون خروجی صحیح، بدون صورت جلسه ای 
هدفمند و بدون اعتنا به حقوق شهروندانی که دومین ماه از سال 

جدید را در حالی سپری می کنند که هنوز شهرشان شهردار ندارد!
نمایشنامه  این  سناریو  هدفی  چه  با  و  افرادی  چه  که  این 
شورا  و  دموکراسی  اصل  به  توهین  واقع  در  که  تمسخرآمیز 
می باشد را نوشته اند، چندان مهم نیست. مهم این است آنان 
که در پسِ پرده بازیگران این صحنه های تکراری هستند خود 

بیشترین بهره را می برند .
اهالی تئاتر به خوبی با این مثل آشنا هستند که قدرت دست 
آنان نیست که روی صحنه اند بلکه دست آن دسته ایست که 
پشت پرده مشغول کارگردانی برنامه هستند. همان هایی که در 
اوج اجرای برنامه می توانند پا را روی سیم بگذارند تا اثبات کنند 
هنوز قدرت دست آنانی است که دیده نمی شوند ولی به راحتی 

می توانند صحنه را به تاریکی و اغتشاش بکشانند.
این که شورای شهر کرج از بیرون هدایت می شود، مهمترین 
معضل شورای شهر پنجم شده است، گرچه برخی اعضا آن را 
قبول ندارند و حتی بیان آن را هتک حرمت شورا می دانند. اما 
رقم  پنجم  در شورای  را  قانون گریزی  بیشترین  همان ها خود 
زده اند و در قبال سوال اعضا نه تنها از پاسخ طفره می روند که به 
صراحت از الفاظی چون »من« و »خودم« استفاده می کنند که 

یادآور دیکتاتوری است که از اصل شورا بسیار دور است.   
در جلسه اخیر شاهد تعریف جدیدی از شورا بودیم. وقتی اعضا 
طرح دو فوریتی به هیئت رئیسه تقدیم کردند، نایب رئیس حتی 
آن را قرائت نکرد و اذعان داشت: به »من« گفته شده جلسه را 

بدون حق رأی برگزار کنم!
در پرده ای دیگر از این نمایش شاهد بودیم در حالیکه از آخرین 
از  نایب رئیس  شده،  سپری  روزی  چند  کاندیدها  اعلام  زمان 
لیست دو نفره ای پرده برداری می کند که یکی از آنان از ماجرای 
اعضا  اعتراض  با  نایب رئیس وقتی  ندارد!  شهردار شدنش خبر 
روبرو می شود به راحتی اذعان می دارد: شما از این صلاحیت 

برخوردار نیستید که بگویید چه کسی چه زمانی معرفی شود.
آری، در صحن شورا شاهد رفتارهای ناشی از لجبازی بچگانه ای 
بلوغ  از  که  زیبایی  جلوه  آن  از  است  دور  بسیار  که  هستیم 

انسان های فرهیخته در صحن مقدس شورا انتظار می رود.

در پنجاه و نهمین جلسه شورای اسلامی 
شهر کرج که با دستور جلسه روند انتخاب 
شهردار و به ریاست نائب رئیس شورای 
شهر برگزار شد، به دلیل عدم رسیدن به 
نتیجه مطلوب مقرر شد در جلسه آتی با 
حضور فرماندار کرج این موضوع پیگیری 

شود.
 به گزارش دنیای هوادار؛ این جلسه که 
با ممانعت حضور  در کمال بی نظمی و 
را  جلسه  ابتدای  شد،  برگزار  خبرنگاران 
به  کرد  روبرو  هماهنگی  عدم  و  تنش  با 
اخبار  نحوی که خبرنگارانی که همیشه 
لحظه به لحظه شورا را پوشش می دادند، 
با دخالت دو عضو شورای  مجبور شدند 

شهر در این  جلسه حاضر شوند.
جلسه با حضور »مجید سریزدی« کاندید 
شهرداری  پست  احراز  برای  شده  مطرح 
کرج ادامه یافت. در آغاز سخنان وی سارا 
دشتگرد خطاب به مجید سریزدی گفت: 
که  سوالاتی  است  ممکن  که  آنجایی  از 
داشته  حقوقی  بار  بپرسم،  شما  از  مایلم 
علنی  غیر  جلسه  درخواست  لذا  باشد؛ 
ندارید،  این نظر مانعی  از  اگر شما  دارم. 

سوالم را بپرسم.
این موضوع گفت:  به  سریزدی در پاسح 
هر سوالی دارید در صحن علنی بپرسید 
ولی شما هم متقابلا باید بپذیریدکه پاسخ 

فرض  به  نکند.  پیدا  حقوقی  جنبه  من 
ممکن است من در قبال پاسخ شما فایل 

صوتی منتشر کنم.  
سارا دشتگرد از سخن وی برآشفت و با 
لحن تندی گفت: فایل صوتی پخش می 
کنید؟! هنوز بر کرسی مدیریت ننشسته 
اید شورای شهر را تهدید می کنید؟ من 
کنم.  قرائت  را  شما  حکم  توانم  می  هم 
لطفا در مورد حکم سال 1394 توضیح 

دهید!
سخنان  نباید  اینکه  بیان  با  سریزدی 
گفت:  کنیم،  تهدید  بر  را حمل  یکدیگر 
امور شهری کار سختی است. قبلا  اداره 
هم در صحن علنی این سوال از من شد و 
به طور شفاف پاسخ آن را دادم. اکنون هم 
من مجددا به صراحت اعلام می کنم هیچ 
حکم قطعی محکومیت کیفری ندارم. وی 
در ادامه در مورد پرونده مورد نظر صحبت 
کرد و گفت: اگر نیاز به توضیحات بیشتر 
پرونده  این  جزئیات  و  تاریخچه  ارائه  و 
است، در صورت لازم به بیان آن خواهم 

پرداخت.
ویژگی  بیان  با  ایلیات  الله  فرج  سپس، 
های قابل توجه سریزدی در زمان تصدی 
شهرداری کرج گفت: بیشترین حساسیت 
موضوع  شفافیت  شهردار  انتخاب  در  ما 
است که با قوت قلب بیشتری رای دهیم 

وگرنه در زمان مدیریت وی شاهد فعالیت 
های خوب وی بودیم.   

اینکه  بیان  با  کلیشمی  مهدوی  غدیر 
سریزدی فردی توانمند است که می تواند 
در مدیریت شهر بحران زده کرج و ایجاد 
پروژه  مدیریت  و  شهر  این  پایدار  درآمد 
ها نقش موثری داشته باشد، در پاسخ به 
ایلیات گفت: از آنجایی که پرونده مذکور 
15 سال پیش تشکیل شده و ممکن هم 
نیست ظرف این چند ماه به نتیجه برسد؛ 
ای  پرونده  معطل  را  توان شهر  نمی  لذا 
کرد که دیگران در مورد آن درگیر هستند 
و باید پاسخگو باشند. اصلا وقتی چیزی 
وجود ندارد و رای محکومیتی صادر نشده 
پرونده  من  بود.  آن  دنبال  به  باید  چرا 
وی را کاملا مطالعه کرده ام. موردی که 
سبب شود تصمیم گیری در مورد انتخاب 
شهردار را به دلیل آن به تعویق بیندازیم، 

وجود ندارد.

در  قانونی  غیر  های  سازی  تصمیم 
و  ها  زنی  گمانه  زمینه  شهر  شورای 

فساد را فراهم می کند
رحیم خستو نیز ضمن قرائت دو تبصره 
از قوانین مربوط به نحوه انتخاب شهردار 
شهر  شورای  رئیسه  هیئت  و  اعضا  از 
به رأی مخالف  تا ضمن احترام  خواست 

حق انتخاب، رأی گیری و اظهار نظر به 
اعضا داده شود.

به  واکنش  در  شهر  شورای  سخنگوی 
که  شهر  شورای  رئیس  نائب  اظهارات 
شورا  ریاست  نبیونی  محمد  غبیت  در 
رأی گیری  از  مانع  و  داشت  عهده  به  را 
اعضا در انتخاب شهردار شده بود، اظهار 
داشت: خوشبختانه این شهر پر از دانش 
راحتی  به  و  است  حقوق  رشته  آموخته 
می توانند تحلیل کنند که زما ن استعلام 
تایید صلاحیت کاندید معرفی شده برای 
شهرداری چه زمان و به چه شکلی می 

باشد.
وی ادامه داد: تلاش زیادی برای تصمیم 
سازی های غیر قانونی صورت می گیرد و 
بر کسی پوشیده نیست که این امر گمانه 
زنی ها و فساد را به دنبال خواهد داشت. 
خستو تأکید کرد: افرادی که امروز مخالف 
نیز  زمانی  هستند،  سریزدی  انتخاب 
مخالف لیست امید بودند. وی افزود: عضو 
شورای شهر حتی اگر وسواس زیادی به 
یک  باشد،  داشته  صلاحیت  تایید  روند 
اعلام سوء پیشینه کفایت می کند البته 

در آن صورت هم جای سوال دارد.
رحیم خستو اعلام کرد: هر اتفاقی بیفتد 
آن  از  و  کرده  چشم  سرمه  را  قانون  مرّ 
به  واکنش  در  وی  کنیم.  می  اطاعت 
برای رای گیری  نایب رئیس  اجازه  عدم 
در مورد کاندید مورد نظر گفت: تک تک 
افرادی که در این شورا سمت دارند با رأی 
اعضا انتخاب شده اند و گاه با تفاوت یک 
رای بر این مسند تکیه زده اند. امروز هم 
اجازه  ها  مخالفت  به  احترام  ضمن  باید 
داده شود که مسئول انتخاب خود باشم، 
انتخابم را بپذیرم و حتی اگر به هر دلیل 
انتخابم بد بود از مردم عذرخواهی کنم. 
پس چرا امروز این حق به من داده نمی 

شود؟
با  آینده  جلسه  در  شد  مقرر  پایان  در 
این  پیگیری  روند  کرج  فرماندار  حضور 

موضوع مورد بررسی قرار گیرد.

پاسخ صریح گزینه اصلی تصدی شهرداری کرج به مخالفان و حاشیه سازان

سریزدی: هیچ حکم قطعی محکومیت کیفری ندارم
کتاب هفته

 غلبه بر عادتهای مزاحم
اثر دیپاك چوپرا 

عادتهای  بر  »غلبه  کتاب 
مزاحم« اثر »دیپاك چوپرا« 
و  اصلاح  تم  با  است  کتابی 
سه  در  که  کتابی  درمان. 
یاری  ما  به  مجزا  بخش 
می رساند بر عادات مزاحمی 
که در طول زمان به آن مبتلا 

شده ایم، غلبه کنیم. 
»چوپرا« نویسنده و پزشک 
با  که  است  هندی الاصلی 
به  روحانی  طب  از  استفاده 
سراسر  در  بیمارانی  شفای 

دنیا پرداخته و در واقع یکی از مروّجان این سبک است. وی 
که بیش از 40 اثر تألیف کرده است از روش های قدیم هندی 
مثل »آیورودا« یا طب جایگزین استفاده می کند و با نفوذ کلام 
خود توانسته پیوندی عمیق بین مردم عصر حاضر و دوران 

دور برقرار کند. 
آیورودا که بر اصل تعادل در نهاد انسان تکیه دارد، ترکیبی 
است از گیاهان دارویی، ماساژ و یوگا  که امروز نه تنها در 
است.  یافته  بسیاری  طرفداران  جهان  سراسر  در  که  غرب 
همانطور که در طب سنتی ایران از طبع های 4 گانه سخن 
می گوییم در آیورودا نیز از »دوشا« صحبت شده و نویسنده در 
این کتاب تلاش دارد با این منطق که عدم تعادل هر یک از 
این دوشاها سبب ایجاد انواع اعتیاد و بیماری مختلف می شود، 
این کتاب که در سه بخش مهم تهیه شده است، در بخش اول 
به بیان علل روحی، ذهنی، روانی، جسمی و اجتماعی اعتیاد 
می پردازد. در بخش دوم، انواع اعتیاد متداول و چگونگی ایجاد 
آن را بررسی کرده و در بخش سوم از سیگار و الکل گرفته تا  
تماشای تلویزیون را از منظر روحی و روانی تشریح و به درمان 

آن می پردازد. 
خواندن این کتاب با ترجمه خوب »دکتر مهدی قراچه داغی« 
را به تمام دوستان و طرفداران این ستون پیشنهاد می کنم 
چون به قول قدیمی ها  »بنی آدم، بنی عادت« باور دارم انسانی 
روی این کره خاکی متولد نشد و نزیست مگر آنکه نوعی از 
اعتیاد را در هر سطح و مقیاسی تجربه کرده باشد. شاید همان 
طور که در این کتاب به آن اشاره شده است همه ما جویندگان 
و  سرگرم  و  شدیم  گمراه  راه  میان  که  هستیم  کمالی  راه 
دل مشغول آن چیزهایی شدیم که ما را از مسیر معنویت دور 
کرد. پس اگر شما نیز به هر دلیل جویندگان گمراهی شده اید 
که آرزوی رهایی از این امیال و رفتارهای اعتیادی و برگشت به 
خویشتن اصیل خود را دارید این کتاب که برنامه ای  جامع  برای  

برخورد با رفتارهای  اعتیادی  است را از دست ندهید.

مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان البرز با اشاره 
همای  طرح  اجرای  استان  احمر  هلال  اینکه  به 
رحمت را در دستور کار خود دارد، گفت: به همت 
اعضای دواطلب طرح همای رحمت برای تهیه و 
زلزله زده  مناطق  ویژه  ضروری  اقلام  آوری  جمع 

غرب کشور در البرز اجرا می شود.
وضعیت  آخرین  به  اشاره  با  چرخساز  ناصر 
امدادرسانی در سطح استان البرز توسط جمعیت 
هلال احمر اظهار داشت: در مرکز کنترل عملیات 
امداد و نجات استان از ۲۲ تا ۲8 اردیبهشت ماه 
نیروی  که 61  است  ثبت شده  حادثه  مورد   18
عملیاتی در قالب ۲0 تیم امداد و نجات  جمعیت 
دیده  حادثه  نفر  به 68  البرز  استان  احمر  هلال 

امدادرسانی کردند.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان البرز با بیان 
مردمی  دواطلب  نیروهای  از  جمعیت  این  اینکه 
تشکیل شده و در هر زمان آماده خدمت رسانی 

به آحاد مردم است، افزود: از این تعداد حادثه دیده 
34 نفر حادثه جاده ای، ۲ نفر خدمات حضوری، 
یک نفر ریزش آوار،  ۲5 نفر سیل و آب گرفتگی، 
3 نفر حادثه صنعتی و کارگاهی و 3 نفر کوهستان 

است.  
البرز  استان  احمر  هلال  اینکه  به  اشاره  با  وی 
کار  دستور  در  را  رحمت  همای  طرح  اجرای 
خود دارد، گفت: با ورود به ماه رمضان به همت 
اعضای دواطلب طرح همای رحمت برای تهیه و 
جمع آوری مواد غذایی، شوینده، فرش و کفش و 
غیره انجام شده و به مناطق زلزله زده غرب کشور 

اعزام می شود.
چرخساز با بیان اینکه پایگاه های امداد و نجات بین 
شهری هلال احمر ۲4 ساعته آماده  خدمات رسانی 
به شهروندان است، عنوان کرد: این آمادگی برای 
به   عزیز  هموطنان  نیاز  در صورت  که  است  این 

خدمات امداد و نجات. به یاری آن ها بشتابند.

دستگیری  از  کرج  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
سارق حرفه ای با اعتراف به 17 فقره سرقت در این 

شهرستان خبر داد.
پی  در  کرد:  اظهار  خواه  فیروز  سرهنگ حسنعلی 
و  مغازه ها  از  برخی  از  سرقت  فقره  چندین  وقوع 
مراکز خرید در سطح شهر کرج، دستگیری سارق در 

دستور کار پلیس این شهرستان قرار گرفت.
وی در ادامه افزود: مأموران کلانتری 16 حصارك با 
گشت زنی های نامحسوس و انجام اقدامات اطلاعاتی 
و بازبینی تصاویر دوربین های مداربسته در محل های 
و  فرد  تصویر  شناسایی  به  موفق  سرقت،  وقوع 
خودرویی شدند که در تمامی سرقت ها وجود داشت.

فرمانده انتظامی کرج تأکید کرد: پس از شناسایی 
مخفیگاه متهم و تحت نظر قرار دادن ترددهای وی، 
خودرواش  بر  سوار  نامبرده  هنگامی که  نهایت  در 
قصد خروج از منزل را داشت دستگیر و به کلانتری 

منتقل شد.

مدارك  و  اسناد  با  مواجهه  در  متهم  گفت:  وی 
موجود لب به اعتراف گشوده و به جرم خود مبنی 
بر 17 فقره سرقت و فروش اموال مسروقه به 3 نفر 
مال خر اعتراف کرد. فرمانده انتظامی شهرستان کرج 
در خصوص شیوه و شگرد سرقت ها، تصریح کرد: 
ابزار ساختمانی،  با مراجعه به فروشگاه های  سارق 
الکترونیکی و مواد غذایی از فروشنده می خواست که 
کالایی را برای وی بیاورد و بعد از این که فروشنده 
وسایل را روی پیشخوان می گذاشت، مجدداً وی را 
این  در  و  دیگری می فرستاد  وسیله  آوردن  جهت 
و  کرده  سرقت  را  پیشخوان  روی  وسایل  فرصت 
از خودرو پرایدی که در اختیار داشت  با استفاده 
سرهنگ  می شد.  متواری  مکان  آن  از  به سرعت 
فیروز خواه با بیان این که با تلاش مأموران انتظامی، 
مالباختگان دستگیر شدند، خاطرنشان کرد: متهمان 
به همراه پرونده متشکله جهت سیر مراحل قانونی 

تحویل مراجع قضایی شدند.

و  زنان  وضعیت  ارتقای  سند  تدوین  موانع 
خانواده در البرز روز یکشنبه با حضور مشاوران و 
نمایندگان بانوان دردستگاه های اجرایی این استان 

مورد بررسی قرار گرفت.
نهاد  خانواده  و  زنان  معاونت  سوی  از  سند  این 
ریاست جمهوری به استان ها ابلاغ شد و در استان 
عنوان  به  قراردادی  طی  دانشگاهی  جهاد  البرز 

مجری آن انتخاب شده است.
منبع  چگونگی  و  البرز  در  زندان  چندین  وجود 
ضرورت  زندانیان،  این  خانواده  و  زنان  درآمدی 
جدی گرفتن موضوع ازدواج بانوان ایرانی با اتباع 
خارجی از محورهای اجتماعی ویژه استان البرز در 

این نشست بود که به آن پرداخته شد.
نماینده بانوان جهاد دانشگاهی استان البرز گفت: 
باید گروه های مختلفی را برای این سند مهم با 
هدف آسیب شناسی چالش ها بسیج کرد. بخشی 
ازچالش ها کلی و مشترك است و همه نهادها با 

آن مواجه هستند.

سه  زمینه  این  در  گفت:  افزود:  منزوی  مهشید 
زن  اجتماعی  فعال گرایی  اعتدال گرا،  رویکرد، 
سنتی یا فعال گرایی خانوادگی زن وجود دارد که 
در بین این رویکردها باید رویکرد اعتدال گرا مبنا 

قرار گیرد. 
مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداری البرز در 
و  زنان  وضعیت  ارتقای  سند  گفت:  نشست  این 
خانواده مبنایی برای تحقیق بیشتر است، بنابراین 

دقت نظر هرچه بیشتر در آن ضروری است.
اسماعیلی فرد گفت: در این سند باید تمام اقشار 
مختلف جامعه دیده شود و هدف آن رفع چالش 
هایی است که با توجه به گذر از جامعه سنتی به 

جامعه مدرن رخ داده است.
آسیب های  شاهد  امروز  کرد:  خاطرنشان  وی 
اجتماعی بسیاری هستیم که باید باز تعریف در 
نقش کلیدی زنان در خانواده داشته باشیم. این 
باز تعریف باید در چارچوب اسناد بالادستی، سند 

چشم انداز و قانون اساسی باشد .

طرح »همای رحمت« ویژه جمع آوری اقلام موردنیاز زلزله زدگان 
در ماه رمضان اجرا می شود

فرمانده انتظامی کرج خبر داد:
دستگیری سارق حرفه ای در کرج

سند  ارتقای  وضعیت خانواده در البرز بررسی شد 

بنیاد شعر و ادبیات داستانی ایرانیان 
برای پذیرش ادب جو در دومین دوره 
رمان  آموزش  پیشرفته  و  کارگاهی 

فراخوان داد.
نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
از  رسیده  خبر  اساس  بر  ایسنا  از  
روابط عمومی بنیاد، علاقه مندان به 
دو شیوه ارائه رزومه ادبی و چکیده 
و  معرفی  یا  کلمه   800 در  رمان 
معتبر  نویسنده  یک  حداقل  تایید 
جمع  به  می توانند  سرشناس،  و 

فراگیران راه یابند.
متقاضیانی که گزینه معرفی و تایید 
انتخاب  را  نویسنده  یک  حداقل 
را  معرفی نامه  تصویر  باید  می کنند، 
در فرم الصاق کرده و اصل آن را روز 

مصاحبه حضوری تحویل دهند.
متقاضیان برای ثبت نام باید به درگاه 
 reg.adabiatirani.comاینترنتی
را  خواسته شده  اطلاعات  و  مراجعه 

همه  نهایی  پذیرش  کنند؛  تکمیل 
داوطلبان از طریق مصاحبه حضوری 

انجام خواهد شد.
چهاردهم  تا  فقط  علاقه مندان 
خردادماه فرصت دارند برای حضور 
نام نویسی  رمان  پیشرفته  دوره  در 

کنند.
دومین دوره پیشرفته  رمان با تدریس 
و هدایت »محمدرضا بایرامی« برگزار 

خواهد شد.
ثبت نام فقط از طریق درگاه اینترنتی 
دریافت  برای  اما  می گیرد،  صورت 
این  اطلاعات و جزئیات ثبت نام در 
 883۲۲399 تلفن  شماره  دوره، 
اداری  ساعت های  در   ۲01 داخلی 

پاسخگو خواهد بود.
پیش تر نخستین دوره پیشرفته رمان 
از  علاقه مند  ادب جویان  حضور  با 
سراسر کشور و با تدریس و هدایت 

»احمد دهقان« برگزار شد.

از  رونمایی  و  بدرقه  مراسم 
در  فوتبال  ملی  تیم  سرودهای 
مسابقات جام جهانی فوتبال ۲018 
روسیه با حضور هنرمندان و اعضای 
برگزار  کشورمان  فوتبال  ملی  تیم 

شد. 
مراسم بدرقه تیم ملی فوتبال ایران 
 ۲018 فوتبال  جهانی  جام  برای 
روسیه و به طور همزمان رونمایی از 
سرود رسمی تیم ملی فوتبال عصر 
اردیبهشت ماه در  روز یکشنبه 30 

تالار وحدت برگزار شد. 
قطعه  چهار  از  مراسم  این  در 
رونمایی شد. دو قطعه  به آهنگسازی 
نام های »سرود  با  شهرداد روحانی 
ملی«،  تیم  »زنده باد  و  قهرمانان« 
فریدون  آهنگسازی  به  قطعه  یک 
شهبازیان و خوانندگی سالار عقیلی 
بابک  آهنگسازی  به  قطعه  یک  و 
زرین و خوانندگی سالار عقیلی با 

نام »یازده ستاره«.
در پایان این مراسم بازیکن های تیم 
کارلوس   همچنین  و  فوتبال  ملی 
به  ملی  تیم  سرمربی  کی روش، 
روی سن فرا خوانده شدند و پس 
از بوسیدن و رد شدن از زیر قرآن 
کریم و قرار گرفتن جلوی دوربین 

عکاسان بدرقه شدند. 
کمیته  رئیس  امیری  صالحی  رضا 
مدیرکل  ترابی  علی  المپیک،  ملی 
دفتر موسیقی، احمدرضا عابدزاده، 
بانوان،  فوتسال  ملی  تیم  اعضای 
خوشخو،  ایمانی  محمدحسین 
سجادی،  عباس  افضلی،  مهدی 
همت،  اصغر  کاکایی  عبدالجبار 
زندگانی،  امین  بخشی،  عنایت 
الیکا عبدالرزاقی، پویا امینی، بهاره 
محمدرضا  فرجاد،  جلیل  رهنما، 
از  و...  پاك نیت  محمود  عیوضی، 

جمله حاضران این مراسم بودند.

هفتاد و یکمین جشنواره بین المللی 
فیلم کن با اعطای جایزه نخل طلا 
به فیلم ژاپنی »دزدان فروشگاه« به 
پناهی  و جعفر  داد  پایان  کار خود 
نیز برای فیلم »سه رخ« برنده جایزه 

بهترین فیلمنامه شد.
هیئت  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
جشنواره  رقابتی  بخش  داوران 
ریاست »کیت  به  فیلم کن ۲018 
بلانشت« جایزه نخل طلای بهترین 
فیلم این رویداد سینمایی را از میان 
»دزدان  به  رقابت کننده  فیلم   ۲1
فروشگاه« به کارگردانی »هیروکازو 

کورئیدا« اعطاء کردند.
همچنین جعفر پناهی برای نگارش 
به صورت  فیلم »سه رخ«  فیلمنامه 
رورواچر«  »آلیس  با  مشترك 
»لازاروی  فیلم  برای  ایتالیایی 
بهترین  جایزه  برنده  خوشحال« 

فیلمنامه کن شد.

که  داوران  هیئت  بزرگ  جایزه 
نخل  از  پس  کن  جایزه  مهمترین 
سیاه«  »کلنزمن  فیلم  به  طلاست، 
ساخته »اسپایک لی« رسید و فیلم 
به کارگردانی  لبنانی » کفرناحوم« 
»نادین لبکی« جایزه هیئت داوران 

کن را به خود اختصاص داد.
به  که  کن  طلای  دوربین  جایزه 
در  جشنواره  اول  فیلم  بهترین 
اختصاص  گوناگون  بخش های 
به  »دختر«  فیلم  به  می یابد، 
کارگردانی »لوکاس دونت« از کشور 
»اورسولا  امسال  رسید.  بلژیک 
رئیس  سوئیسی  سینماگر  مه یر«  
هیئت داوران جایزه دوربین طلای 

جشنواره کن بود.
کارگردانی جشنواره  بهترین  جایزه 
کن امسال به »پاول پالیکوفسکی« 
»جنگ  سفید  و  سیاه  فیلم  برای 

سرد« از لهستان رسید.

تینا پاکروان کارگردان، تهیه کننده 
نمایشنامه  سینما،  بازیگر  و 
نوشته  است«  مرده  »نویسنده 
صحنه  روی  به  را  عباسی  آرش 

می آورد.
پاکروان که تاکنون آثار سینمایی 
چون »خانوم«، »نیمه شب اتفاق 
افتاد« و »لس آنجلس تهران« را 
کارگردانی کرده است در نخستین 
تجربه کارگردانی تئاتر، قصد دارد، 
خردادماه نمایش »نویسنده مرده 
را در  نوشته آرش عباسی  است« 
صحنه  روی  ایرانشهر  تماشاخانه 

آورد.
که  نمایشی  اثر  این  بازیگران 
شده  آغاز  آن  تمرینات  مراحل 
تماشاخانه  در  خردادماه  و  است 
نسیم  خواهدشد،  اجرا  ایرانشهر 

ادبی و بهنام شرفی هستند.
نمایشنامه  این  داستان  خلاصه 

که پیش تر با بازی لادن مستوفی 
اجراهایی  در  و  آقاخانی  ایوب  و 
عباسی  آرش  نقش آفرینی  با 
لیلی  قرار است:  این  از  اجرا شده 
ایران  سینمای  ستاره  رحیمی 
قرار است پس از سال ها بازیگری، 
را  کارگردانی  بار  اولین  برای 
را  فیلم اش  فیلمنامه  کند.  تجربه 
نوشته  جوانی  نمایشنامه نویس 
در  حالا  اما  فرهاد.  اسم  به  است 
فرهاد  فیلمبرداری  شروع  آستانه 

پیشنهاد تازه ای دارد...
به  این  از  پیش  نمایشی  اثر  این 
کارگردانی آرش عباسی اجراهای 
حافظ  تالار  تئاترشهر،  در  موفقی 
سی امین  در  و  داشته  شمس  و 
جشنواره بین المللی تئاتر فجر نیز 
روی صحنه رفته است و همچنین 
تور اجراهایی را نیز در اروپا پشت 

سر گذاشته است.
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